

## Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-05-11

**Närvarande:** Eva Senderovitz, Maria Adolffson, Daniel Järlestig, Michelle Tirroniemi, Nora Åkerström, Anna Blomstam, Ann-Marie Kossowski, Ellen Åkerström, Marie Johansson, Katja Bergman, Julia Hagström, Linnea Grankvist, adjungerad Malin Johansson, ridskolechef  
**Ej närvarande:** Nora Gröhn, Anette Berg

### § 29 Mötets öppnande

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.

### § 30 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

### § 31 Val av protokolljusterare

Michelle Tirroniemi valdes att justera dagens protokoll.

### § 32 Rapporter

#### a. Anläggning

##### *Summering*

- Grävt diken kring grushagarna
- Reparerat garageportar
- Justerat tråden i lösdriften
- Hjälpt till på dressyrtävlingen
- Kört lite foder och vatten på helgerna
- Bevattningssäsongen har börjat så vattenvagnen fick sig lite ny packningsmassa och tåget går på utebanan på nätterna.

##### *Plan för kommande period*

- Reparera den andra fodervagnen
- Se till att utebanan är i skick inför hopptävlingen
- Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar
- Byta lager på motorn till ett av gödselbanden
- Få ihop gräsklippare
- Fortsätta röja efter Vinbäcken
- Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke
- Ta in nya offerter på avfallshantering

#### b. Ridskola

##### *Summering*

Under veckan har Rob Ehrens varit här och hållit två dagars träning på utebanan. Det är fantastiskt roligt att andra vill hyra anläggningen för sina arrangemang, det ger väldigt bra PR för HARK och det är en stor inspiration för oss alla.

Delar av personalgruppen har varit på studiebesök till Djursholms Ridklubb. Trevligt och med en del bra tips hem.

Cally är inte bra efter behandling, och ska få en längre vila för att se om det blir bättre. Vi kommer därför att seminera henne i år.

Devon har varit på unghästtest och gjorde det väldigt bra!

Vi har varit iväg på två ponnyridningar, en i spöregn (vi fakturerar 3000:-) och en i strålände solsken (7840:-).

Vi har fått demo på en mockmaskin att använda i hagarna. Den verkar vara väldigt bra och lätt att använda. Det är något vi ska räkna en del på, då det idag tar mycket tid av personalen samt att vi måste mocka mer än nu pga parasiter och miljö.

#### *Plan för kommande period*

- Många ponnyridningar på gång
- Hjälpa till på Strömsholmsdagarna
- Ska uppdatera informationsbroschyren om ridskolan
- Ska få studiebesök från en annan ridskola under kommande vecka som vill titta på vår anläggning

### **c. Ekonomi**

#### *Summering*

Det ackumulerade resultatet ligger på – 477 tkr vilket fortsatt är bättre än budget. Ungefär 70% av avvikelsen förklaras genom ökade intäkter, framför allt genom sökta bidrag. Vi har fått in 113 000 kr i bidrag att jämföra med de 20 000 kr vi budgeterat för.

#### *Planerade investeringar/större projekt 2023:*

- Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)
- Hästar (ersättning av Zorro, letande pågår) (april)
- Etablering av ligghall (maj)
- Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (maj)
- Inköp av domarvagn (juni)
- Etablering av Ridslinga, fas 1 (sep/nov)
- Uppfödning (pågår)

### **d. Tävling**

#### *Plan för kommande period*

Fyra dagar hopptävling nästa vecka. Det har trillat in fler starter, nu ca 400 över alla dagar. Enköpingsnäs har tävling samtidigt så vi konkurrerar med dem tyvärr. Stallet ska mockas ur

och tvättas nästa vecka under måndag-tisdag. 2 ridgrupper ska göra detta inom ridgruppstävlingen.

### e. Harkinsatsen och klubbkläder

#### *Summering*

- Ridgruppstävlingen fortsätter
- Planerar för event 9/6

#### *Plan för kommande period*

- Genomför event 9/6
- Avsluta ridgruppstävling sista maj
- Fixa kläder till Michelle att sälja i cafeterian

#### *Övrigt*

Måla nya ridhuset - ha möte om detta och bestämma datum när det ska ske. Vi har två ridgrupper som vill hjälpa till.

### f. Ungdomssektionen

#### *Summering*

- Planerat och genomfört kapphästhoppning den 5 maj.
- Genomfört teambuilding med ledargruppen, vi var på ridskolan och fikade och spelade kubb.
- Har bokat ett kalas 27/5.
- Fortsatt renovering i barn- och ungdomsrummet.

#### *Plan för kommande period*

- Planera för nästa möte där vi ska planera en aktivitet i juni.
- Genomföra kalaset den 27/5.

### g. Hyresgäster

Inget att rapportera.

### h. Webb och IT

#### *Summering*

Haft möte med tävlingskoordinatorer och diskuterat möjligheter för webben för att samla in funktionärer via formulär och visa upp vilka platser som är tagna och vilka som är lediga för olika tävlingsdagar.

Flyttat Nyheter och Kalender ifrån undersajten så att de nu ligger i huvudmenyn.

Julia Widetjärn har gjort sitt exjobb genom att skapa affischer till månadens team med QR-kod till en sida på webben. Detta ser toppen ut och är nåt vi borde använda till fler saker, till exempel funktionärsidan.

Skickat i formuläret för att "avsluta" beställningen av sidan via Consid och Sitevision. Har inte fått någon återkoppling därifrån efter det men det borde komma fakturor.

## **i. Sponsring**

### *Summering*

- 5 skyltar levererade som ska sättas upp i gamla ridhuset.
- Michelle har haft kontakt med Åsby kött & vilt om att grilla hamburgare under tävlingar men de har inte möjlighet just nu.

### *Plan för kommande period.*

- Uppdatera TV i entrén med senaste sponsorerna.
- Montera skyltarna i gamla ridhuset innan tävlingen nästa vecka.
- Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil
- Följa upp de företag som är tillfrågade

## **j. Försäljning**

### *Plan för kommande period*

Ingen rapport.

## **k. Uthyrning**

### *Summering*

Har hyrt ut delar av anläggningen till:

- Uteridbanan har varit uthyrd för träningar med Rob Ehrens
- Golden retriever-klubben vill hyra anläggningen två tillfällen under 2024

## **l. Interiör**

### *Sammanställning*

Det har varit en fix och trix dag tillsammans med anläggningsgruppen. Vi har gjort i ordning utomhus inför tävlingen. Planterat blommor som behöver vattnas, putsat fönster, städad entrén, toaletterna, rondellen rensad.

### *Plan för kommande period*

Planera in ett möte för gruppen för att sammanstråla och gå igenom projekten vi vill få färdigställt under 2023. Planen är att alla deltar i dom projekt som var och en har intresse att delta i.

Ska ta upp diskussionen med EI-Team om problemen med belysningen vid cafeteria, konferensen och ungdomsrummet. Eva tar ansvar för detta.

Gruppen efterlyser engagerade medlemmar som vill komma på fixardagarna så att det går att få ännu mera gjort under dessa dagar.

### § 33 Beslut i fråga om amorteringslättnad

Diskussioner med bank och Hallstahammars kommun om handlingsplan för att få en ekonomi i balans har lett till frågan om amorteringslättnad för banklån och kommunalt lån. Beslutet kan beviljas av banken under förutsättning att kommunens borgensåtagande fortsatt gäller till fullo, att kommunen godkänner amorteringsfrihet, att ridklubben godkänner amorteringsfrihet och att kommunen lämnar amorteringsbefrielse även på lånet som ridklubben har till kommunen.

Styrelsen har diskuterat detta i samband med att vi tagit fram handlingsplanen med åtgärder för att få ekonomin i balans och ser det som en nödvändighet för att minska kostnaderna för lånen.

Styrelsen har möjlighet att besluta om detta enligt § 25 Styrelsens åligganden i föreningens stadgar.

#### Beslut

Att godkänna förslaget för amorteringslättnad för banklån och kommunalt lån.

### § 34 Övriga frågor

- Nästa möte 12 juni kl 19.00

### § 35 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Maria Adolfsson, Sekreterare

Michelle Tirroniemi, Justerare

Justeras:

Eva Senderovitz, Ordförande



Västmanland

